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College van Burgemeester en Wethouders 

Art. 44 RvO vragen 

Onderwerp : Buitenbad Groot Venlo  

Venlo, 8 februari 2023 

 

Geacht College, 

Een zwembad waar menig Venlonaar zijn jeugd heeft doorgebracht en waar ook nu jaarlijks 
duizenden bezoekers gebruik van maken. 
Een bad dat ontspanning brengt, zeker voor iedereen die niet de mogelijkheden hebben om in de 
zomervakantie naar bijvoorbeeld Frankrijk of Spanje af te reizen. 
  
Begin januari jongstleden heeft de Stichting Buitenbad Groot Venlo het treurige nieuws naar buiten 
gebracht dat het buitenbad dit jaar niet open kan. Er zijn te weinig vrijwilligers om het bad 
verantwoord open te kunnen houden. 
  
In 2016 voortvarend van start gegaan, om 7 jaar later te moeten sluiten? Een 100.000+ gemeente 
zonder publiek buitenbad? Waar gaan al die gezinnen, jongeren, senioren, recreanten, verenigingen 
en alle andere bezoekers van binnen en buiten de gemeente dan nog aan het water recreëren in de 
zomer? Waar kunnen basisscholen naar toe voor hun sportdag of het Blariacumcollege met haar 
sportklas om heerlijk buiten in en aan het water te sporten? 
  
Een gemeente die zich wil profileren als de ‘gezondste regio’ kan niet zonder een buitenbadfaciliteit. 
  
Wij juichen het gestarte initiatief van EENLokaal toe, maar zijn op zoek naar een duurzame, blijvende 
oplossing voor de lange(re) termijn. 
 

1. Is dit de eerste keer dat het college op de hoogte gesteld wordt dat het BBGV met een groot 

vrijwilligerstekort kampt? 

2. Welke inspanningen heeft het bestuur van BBGV tot nu gedaan om het aantal vrijwilligers op 

peil te houden? 

3. Is deze situatie recent ontstaan (bijv. door Covid-19) of is dit iets van de langere termijn? 

4. Wat is er gedaan om te zorgen dat de noodsignalen bij onze gemeenteraad terecht kwamen? 

5. Wat heeft het college gedaan om in het traject van nieuwbouw Wisselslag de verbinding 

tussen binnenbad, verenigingen en buitenbad te optimaliseren? Ook toen de meningen 

verschilden? 

6. Welke mogelijkheden ziet het college om te voorzien in vrijwilligers? 

7. Hoe wordt er aangekeken tegen betaalde krachten, zowel regulier als met de bestaande 

vrijwilligersvergoeding? 

8. Wat kan het college betekenen in het inzetten van de reddingsbrigade als toezichthoudende 

krachten? 

9. Wij vernamen dat na de nieuwbouw van de Wisselslag het buitenbad blijft draaien op de 

oude technische systemen van het binnenbad. Hoe wordt hierin voorzien voor de toekomst 

als het bad openblijft? 
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10. In hoeverre is het college bereid om financieel bij te dragen? Bijvoorbeeld in de vorm van 

subsidies, vrijwilligersbijdragen, meerjarig vastleggen van de huurovereenkomst, 

bijdragen/betalen van de herontwikkeling/herinrichting van het vitaliteitspark? 

11. Hoe kijk het college aan om als gemeente sportaccommodaties voor de watersporter 

(binnen- en buitenbad) te faciliteren. Dit in de lijn van de vele sportaccommodaties die de 

gemeente Venlo bezit en/of beheerd. 

12. Hoe gaat de gemeente om met alle verenigingen die gebruik maken van het buitenbad? 

(Bijvoorbeeld de reddingsbrigade). 

Tijdens de begrotingsbehandeling hebben wij het college twee opdrachten meegegeven. Op deze 

vragen hebben wij tot heden geen antwoord gekregen. Daarom herhalen wij hier deze vragen. 

13. Is het technisch onderzoek al uitgevoerd? Zo ja wat zijn hier de uitkomsten van, zo nee, kan 

het college aangeven op welke termijn ze de uitkomsten verwachten? 

14. Ook zou er gekeken worden naar mogelijke alternatieve locaties voor het buitenbad. Is dit 

gedaan? Zo ja, wat zijn hier de uitkomsten van? Zo nee, waarom niet? 

 

Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 

 

VVD fractie 

Ruud Rutten 


